
Zápisnica č. 9 
 

z rokovania VMČ – volebný obvod č. 2  Trnava - západ (Prednádražie) 
 

konaného dňa: 19.6.2024 
 
miesto konania: jedáleň v budove ZŠ Mozartova 10 v Trnave 
 
Prítomní členovia VMČ: viď príloha č. 1 (prezenčná listina) 

 
Prílohy:  

1. Prezenčná listina 
2. Cesta pred bytovým domom B.Smetanu 11-14 
3. Komunita vo vnútrobloku pri B.Smetanu 11-14 

 
Priebeh rokovania : 
 
Rokovanie viedol predseda Andrej Farkaš. Privítal všetkých zúčastnených členov aj 
občanov a navrhol nasledujúci program rokovania, s ktorým zúčastnení súhlasili: 

1. Informovanie a diskusia o aktuálne prebiehajúcich projektoch v našej 
mestskej časti 

2. Budúcnosť priestoru medzi IBV Kamenný mlyn a rekreačnou oblasťou 
Kamenný mlyn 

3. Voľná diskusia 
 
Účastníci boli upozornení na fakt, že schôdza je verejná a preto môžu byť vyhotovované 
audiovizuálne záznamy. 
 
 
Výsledky z rokovania 
 
1. Obyvatelia domov najbližšie k rekreačnej oblasti Kamenný mlyn vyjadrili svôju 

nevôľu k budovaniu ďalších ohnísk alebo k výstavbe crossfitového ihriska. Už teraz 
vnímajú nepríjemnosti ako hluk, dym a neporiadok. Obšírenejšia diskusia bola 
uzavretá s prísľubom participatívneho plánovania s obyvateľmi. (Požiadavka 09.01). 
 

2. Občania sa obávajú, či nový športový areál v MtF STU nebude spoplatnený. Boli 
uistení, že Mesto bude pri tvorbe zmluvy s MtF trvať na tom, aby bolo verejnosti 
sprístupnené bezplatne. Je to zároveň postoj nášho VMČ v tejto veci (Požiadavka 
09.02). 
 

3. Chodníky aj cesta na Ulici Kuzmányho sú v zlom stave. Žiadame ju prioritizovať v 
pláne rekonštrukcie. (Požiadavka 09.03). 
 

4. Šafárikova 15 - kanalizácia nebola opravená v rámci akcie, ktorá vyriešila ostatné 
kanalizácie na Šafárikovej, čo bolo predmetom požiadavky 02.06. Žiadame 



dokončenie opravy aj pred týmto vchodom (Požiadavka 09.04). 
 

5. IBV kamenný mlyn všeobecne – požadujeme preveriť, či sú všetky ulice a ihriská 
zahrnuté v zmluvách s firmami, ktoré sa starajú o ich údržbu. Máme za to, že všetky 
ulice, ktoré už boli prebraté od developerov do vlastníctva Mesta, musia byť vždy v 
rámci tohoto procesu zaradené aj do zmlúv o údržbe, čistení apod. Je možné, že sa 
na niektoré ulice pozabudlo a pokiaľ to dodávateľ údržby nemá zadefinované, ulica 
nemusí predmetom jeho údržby. Žiadame preveriť. (Požiadavka 09.05) 
 

6. B.Smetanu 11-14: Obyvateľom chýba detské ihrisko. Svojpomocne si pieskovisko 
postavili, ale Mesto im ho odstránilo. Žiadame o stanovisko, z akého dôvodu bolo 
odstránené a tiež žiadame vydefinovanie toho čo a za akých podmienok si môžu 
obyvatelia svojpomocne umiestňovať do verejného priestoru, ak sa jedná o 
pieskoviská alebo hracie prvky. Tento trávnatý priestor je veľký, inak nevyužitý a 
obyvatelia tvoria komunitu, ktorá je schopná aj pokročilejších inštalácii. (Príloha č.3) 
Môžeme to považovať za druh kooperácie s obyvateľmi. (Požiadavka 09.06) 
 

7. Pred bytovým domom B.Smetanu 11-14 je rozbitá cesta, keďže tade odchádzajú 
autá, ktoré odviezli deti do školy. Požadujeme opraviť. (Požiadavka 09.07) 
 

8. Cesta, resp. chodník ku ZŠ K.Mahra od Lomonosovovej - je intenzívne využívaná, 
resp. zneužívaná a tým pádom nebezpečná. Požadujeme zvážiť označenie obytnej 
zóny alebo podobnej značky a tiež intenzívnejšiu kontrolu mestskou políciou. Cieľom 
je dosiahnutie pomalšej jazdy, prípadne odklonenie dopravy. (Požiadavka 09.08) 
 

9. Je možné Mestom osadiť bicyklové stojany pred vchod bytového domu? 
Zaznamenali sme takúto požiadavku od obyvateľky vchodu Mozartova 8. 
(Požiadavka 09.09) 
 

10. Zvažovalo mesto zverejňovanie smútočných oznamov na stránkach mesta? Má to 
tak napr. Trenčín. Mohlo by sa jednať o obyvateľov Trnavy a známe osobnosti z 
Trnavy. (Požiadavka 09.10) 
 
 
 

 
 
 
 
 
  



Príloha č. 1 – Prezenčná listina 
 

 



  



Príloha č.2 - Cesta pred bytovým domom B.Smetanu 11-14 

 



 
 



 
 



 
 



Príloha č. 3 – Komunita vo vnútrobloku pri B.Smetanu 11-14 

 


